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معاون امنیتی و انتظامی استاندار خوزستان :
تمهیدات لازم برای عبور آسان

 زائران در ۲ مرز دیده شده است
معاون امنیتی و انتظامی استاندار خوزستان گفت: تمهیدات 
با امنیت زائران اربعین  لازم برای عبور آسان، روان و توأم 
حسینی در دو مرز شلمچه و چذابه در حال برنامه ریزی است.

ولی اله حیاتی ظهر در جلسه هماهنگی درباره اقدامات هلال 
احمر که با حضور »یعقوب سلیمانی« دبیرکل جمعیت هلال 
احمر کشور برگزار شد، اظهار کرد: تمهیدات لازم برای عبور 
آسان، روان و توأم با امنیت زائران اربعین حسینی در دو مرز 
شلمچه و چذابه در حال برنامه ریزی است و اقدامات خوبی 
برای تسهیل در عبور و مرور زائران انجام شده است.معاون 
امنیتی و انتظامی استاندار خوزستان افزود: در حوزه ارتباطی 
با کشور مقابل، جلساتی با معاونان استانداران بصره و العماره 

برگزار شده تا مسائل در مورد تردد زائران حل و فصل شود.
وی بیان کرد: در حوزه زیرساختی از جمله آب، برق و درمانی، 
اقدامات خوبی انجام شده است؛ البته اقداماتی را که باید در 
برنامه ریزی  با  امیدواریم  و  کردیم  مرور  شود،  انجام  مرزها 
انجام شده امسال اربعین متفاوتی داشته باشیم.معاون امنیتی 
انتظامی استاندار خوزستان گفت: در خصوص تأمین آب  و 
آشامیدنی و یخ برای زائران و مواکب خدمات رسان اقدامات 

خوبی شده و مشکلی در این خصوص نخواهیم داشت.

رئیس اداره استعدادهای درخشان خوزستان :
تعداد مدارس سمپادی

 به ۴3 مرکز رسیده است 
جوان  دانش پژوهان  و  درخشان  استعدادهای  اداره  رئیس 
اداره کل آموزش و پرورش خوزستان از راه اندازی ۱۵ مدرسه 

سمپاد در خوزستان از سال ۹۴ تاکنون خبر داد.
جمال حیدری با اشاره به افزایش مراکز سمپاد در خوزستان، 
اظهار کرد: در راستای برقراری عدالت آموزشی و بهره مندی 
از امکانات آموزشی  بااستعداد استان خوزستان  دانش آموزان 
با  درخشان،  استعدادهای  مدارس  از  استفاده  و  برابر 
از سال  انجام شد و حذف برخی ضوابط،  پیگیری هایی که 
۹۴ تعداد این مدارس افزایش یافت و از ۲۸ مرکز استعداد 
توسعه   ۱۴۰۱ سال  در  مرکز   ۴۳ به  سال،  آن  در  درخشان 
پیدا کرد. وی با اشاره به راه اندازی شش مرکز استعدادهای 
درخشان )سمپاد( در خوزستان در سال گذشته افزود: از این 
و  ایذه  در  مدرسه  دو  سلیمان،  در مسجد  مدرسه  دو  تعداد، 
دو مدرسه در اهواز راه اندازی شدند.رئیس اداره استعدادهای 
پرورش  و  آموزش  اداره کل  جوان  دانش پژوهان  و  درخشان 
خوزستان عنوان کرد: در سال تحصیلی ۱۴۰۲-۱۴۰۱ نیز دو 
مدرسه در ماهشهر و نخستین هنرستان دخترانه استعدادهای 

درخشان استان خوزستان در اهواز راه اندازی شدند.  
در  اهواز  شهر  در  سمپاد  هنرستان  نخستین  گفت:  حیدری 
رشته فوتوگرافیک آغاز به کار کرده است که استقبال از آن 
خوب بود و در سال آینده با افزایش رشته ها امیدواریم بتوانیم 
را پوشش  بیشتری  دانش آموزان مستعد  و  بیشتر  رشته های 
دهیم. همه دانش آموزان می توانند به شرط  شرکت و قبولی 

در آزمون، وارد مدارس سمپاد شوند.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان :
پایانه های مرزی برای

 خدمت رسانی آماده هستند
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان با اشاره به 
آمادگی خدمت رسانی در پایانه های مرزی خوزستان به زائران 
اربعین حسینی گفت: تمامی تمهیدات لازم در حوزه راهداری 
برای استقبال از این زائران در خوزستان انجام شده است تا 
شود.محمد  برگزار  مشکل  بدون  و  باشکوه  مراسمی  امسال 
جولانژاد با بیان اینکه استان خوزستان با برخورداری از ۲ پایانه 
مرزی شلمچه و چذابه سالانه میزبان جمعیت زیادی از محبان 
اهل بیت و زائران امام حسین )ع( به ویژه در ایام اربعین است ، 
افزود: شیوع کرونا در کنار تاثیرگذاری بر تمامی بخش ها، تاثیر 
خود را بر تعطیلی پایانه های مرزی و برگزار نشدن راهپیمایی 
اربعین حسینی)ع( در ۲ سال گذشته گذاشت اما امسال با توجه 
به اعلام ستاد مرکزی اربعین حسینی)ع(، زائران ایرانی طبق 
دستورالعمل صادر شده می توانند در این مراسم شرکت کنند.

تردد  مجموع   ،۱۳۹۸ سال  حسینی)ع(  اربعین  در  گفت:  وی 
زایران ایرانی و خارجی از مرز بین المللی شلمچه شامل ورود 
و خروج، یک میلیون و ۶۷۱ هزار و ۸۲۲ نفر، و از مرز چذابه 
۶۵۷ هزار و ۹۳ نفر بود که با توجه به تعطیلی مرزها در ۲ سال 
گذشته و پیش بینی افزایش تردد زایران، این اداره کل تدابیر 
لازم برای تردد زایران با لحاظ افزایش ۱۰۰ درصدی نسبت به 

اربعین سال ۱۳۹۸ را در دستور کار دارد.

سرپرست اداره کل بیمه سلامت خوزستان :
بیش از ۴هزار

 بیمار تحت پوشش هستند
 چهار هزار و ۱۹۰ بیمار در خوزستان زیر پوشش بیمه سلامت 
استان  بیمه سلامت  اداره کل  اند. سرپرست  استان قرارگرفته 
با تبریک ۲۲ مرداد سالروز تاسیس سازمان بیمه سلامت ، با 
بیان اینکه ۴ هزار و ۱۹۰ بیمار خاص زیر پوشش بیمه سلامت 
صورت  به  بیماران  این  از  برخی   گفت:   هستند،  خوزستان 
بیمار  چهارهزار  از  می کنند.بیش  دریافت  دارو  رایگان  کاملا 
زیر پوشش بیمه سلامت خوزستاندکتر محمدرضا رضایی در 
خصوص آمار بیماران خاص تحت پوشش بیمه سلامت استان 
افزود:در بخش های همودیالیز یک هزار و ۳۱۶،دیالیز صفاقی 
۲۶، ام ا س  یک هزار و ۱۰، تالاسمی  ۹۵۹ ،پیوند کلیه  ۵۴۷ 
وبیماران هموفیلی ۲۹۵ نفر هستند که آمار مربوط به شهرستان 
باشند.وی درخصوص  بیمار می  و  ۱۶۸  با  یک هزار  اهواز 
فرایند زیرپوشش قرارگرفتن بیماران نیز گفت:مراجعه به اداره 
، دریافت فرم های مربوط،مراجعه به پزشک متخصص  بیمه 
مربوطه برای تایید فرم و معرفی بیمار و نوع بیماری در سربرگ 
پزشک، مراجعه به معاونت درمان دانشگاه جهت تایید بیمار ی 
در فرم مربوط؛تایید کارشناس ناظر بیمارستانی بیمه سلامت در 
فرم مربوطه  و ارائه مدارک مربوط به بیماری شامل:آزمایش، 
بیمه شده  ،برای فرد  بیماری  با توجه به نوع  خلاصه پرونده 

ضروری است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان :
شبکه فاضلاب آبادان و خرمشهر

 از محل تهاتر نفت تکمیل می شود
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان با اشاره به پروژه های 
تکمیل شبکه فاضلاب در خرمشهر و آبادان که توسط رئیس 
جمهور در اوایل امسال به تصویب رسید، گفت: قرار است قرارگاه 
خاتم الانبیا باقیمانده فاضلاب آبادان و خرمشهر را از طریق تهاتر 
نفت تا سقف ۲ هزار میلیارد تومان که ۸۰۰ میلیارد تومان برای 
خرمشهر و یک هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان برای آبادان است را 

انجام دهد.
محمدرضا کرمی نژاد در مراسم آغاز عملیات اجرایی طرح توسعه 
آبادان  در  که  آبادان  شهرستان  روستاهای  به  آبرسانی  شبکه 
توسعه  اجرایی طرح  عملیات  امروز  از  کرد:  اظهار  برگزار شد، 
شبکه آبرسانی در دهستان نصار و شهر اروندکنار آغاز شد و بر 
این اساس قرارگاه محرومیت زدایی کربلا عملیات اجرایی لوله 
گذاری را در روستای کوت و دهستان نصار آغاز خواهد کرد. 
وی افزود: پیمانکار دوم عملیات لوله گذاری ۱۴ کیلومتر در شهر 
اروندکنار را به پایان رسانده و به زودی نیز عملیات ترمیم و اتصال 

به شبکه آبرسانی را آغاز می کند.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان گفت: در راستای رفع 
مشکل کم آبی منطقه اروندکنار با پیمانکار طرح مذاکراتی انجام 
شد و لوله و اتصالات مورد نیاز در محل های مورد نظر تخلیه 
و قرار شد از امروز عملیات اجرایی لوله گذاری توسط قرارگاه 

محرومیت زدایی کربلا آغاز شود.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان با اشاره به پروژه های 
فاضلاب به ویژه استفاده از ماده ۵۶ فاینانس و تکمیل شبکه 
فاضلاب در برنامه توسعه آبادان و خرمشهر که توسط رئیس 
جمهور در اوایل امسال به تصویب رسید، گفت: قرار است قرارگاه 
خاتم الانبیا باقیمانده فاضلاب خرمشهر و آبادان را از طریق تهاتر 
نفت تا سقف ۲ هزار میلیارد تومان که ۸۰۰ میلیارد تومان برای 
خرمشهر و یک هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان برای آبادان است را 

انجام دهد.

مدیرکل راه و شهرسازی خوزستان :
منابع مالی برای

 مسکن مهر شوش تأمین شد
مدیرکل راه و شهرسازی استان خوزستان از تأمین منابع مالی 

ملی برای مسکن مهر شوش خبر داد.
مشکلات  رفع  جهت  لازم  پیگیری  گفت:  حسینی  داریوش 
موجود در فرایند تسریع اعتبار پل نظام مافی انجام گرفته است و 
شرکت ماشین سازی اراک به عنوان پیمانکار مناقصه با مبلغ ۱۶۲ 
میلیارد تومان اعتبار و برای مدت ۱۸ ماه تعیین شده و هم اکنون 
تجهیزات کارگاه تکمیل شده و انشاالله در روزهای آینده شروع به 
کار خواهد کرد. وی از تأمین منابع ملی در تکمیل پروژه مسکن 
مهر شوش خبر داد و اعلام کرد: در روند اجرایی پروژه مسکن 
مهر شوش برآورد مالی انجام شده و به پیمانکار قبلی خاتمه 
پیمان اعلام گردید. مبالغی برای تکمیل و آماده سازی این پروژه 
مشخص کردیم و انشااله در هفته آینده فراخوان انجام خواهد 

گرفت و پیمانکار مشخص خواهد شد.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی خوزستان :
رشد و توسعه شرکت های دانش بنیان به 

صورت ویژه پیگیری می شود
گفت:  خوزستان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
بنیان  دانش  شرکت های  توسعه  و  رشد  کرد  خواهیم  تلاش 
در سال جاری در شهرک های استان به صورت ویژه پیگیری 
شود. علی مهدی پور مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
خوزستان گفت: در شهرک های صنعتی خوزستان ۲۸ شرکت 
دانش بنیان مستقر است که در حوزه تجهیزات و ماشین آلات 
پیشرفته صنایع فلزی، شیمیایی و تجهیزات پزشکی فعالیت دارند. 
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی خوستان می گوید: اینکه؛ 
نگاه به مبحث شرکت های دانش بنیان در شرکت شهرک های 
صنعتی خوزستان، نگاهی ویژه است، و شرکت های دانش بنیان 
در شهرک های صنعتی اهواز و دزفول فعال هستند. مدیر عامل 
شرکت شهرک های صنعتی خوزستان گفت: مشوق هایی برای 
فعالیت شرکت های دانش بنیان در شهرک های صنعتی استان 
در نظر گرفته شده است، به شکلی که در واگذاری زمین به 
شرکت های دانش بنیان بهترین شرایط برای آن شرکت مد نظر 
قرار داده شده است.به گفته او در برخی از شهرک های صنعتی به 
واسطه بالا بودن تقاضا برای بحث واگذاری زمین مزایده انجام 
می شود، اما برای شرکت های دانش بنیان بدون طی شدن روند 

مزایده زمین در اختیار این شرکت ها قرار داده می شود.
حوزه  در  بنیان  دانش  شرکت های  استقرار  گفت:  پور  مهدی 
تحقیق و توسعه در ساختمان مرکز خدمات فناوری و کسب 
از  دیگر  یکی  اهواز،  در شهرک صنعتی شماره ۴  واقع  کار  و 
از  بخش های حمایتی شرکت شهرک های صنعتی خوزستان 

شرکت های دانش بنیان است.

قائم مقام مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان :
تامین اکسیژن بیمارستان های اهواز 

همچنان ادامه خواهد یافت
 دکتر علیرضا مخبر دزفولی قائم مقام مدیرعامل در امور ستادی 
و مسئولیت های اجتماعی در گفتگو با خبرنگار روابط عمومی 
از ماه اول همه  افزود:  این خبر  فولاد خوزستان ضمن اعلام 
گیری کوید۱۹ تا امروز، بسته به نیاز و درخواست دانشگاه علوم 
پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی جندی شاپور اهواز، شرکت 
فولاد خوزستان به منظور یاری رساندن به بیماران کرونایی، اقدام 
به تامین اکسیژن بیمارستان  رازی اهواز و سایر مراکز بهداشتی 
به صورت رایگان  نموده است. وی افزود: به دنبال اوج گرفتن 
دوباره ی شیوع کرونا، تامین اکسیژن از سوی فولاد خوزستان با 
شتاب بیشتری انجام می شود. دکتر مخبر دزفولی گفت: تامین 
اکسیژن به صورت روزانه و در پیک های قبلی به میزان سه تن 
و اکنون بنا به نیاز اعلام شده به مقدار یک و نیم تُن در روز است.

فولاد  شرکت  کرونا،  ویروس  شیوع  زمان  از  است،  گفتنی 
خوزستان علاوه بر تامین اکسیژن بیمارستان های اهواز، تهیه 
تجهیزات مانند: تخت، پایه سرم، سرنگ تزریق، ماسک و البسه 
استان  دانشگاه علوم پزشکی  اختیار  تهیه و در  را  بیمارستانی 
خوزستان قرار داد و به همین دلیل، تنها سازمانی است که در 
ستاد استانی مقابله با کرونا توسط استاندار ویژه مورد تقدیر قرار 

گرفته و لوح قدردانی دریافت کرده است.

نماینده ولی فقیه در خوزستان :

وظیفه اول خبرنگاران نقد و نظارت است 

سخنگوی سپاه در اهواز :

انتظار نظام از خبرنگاران خوزستان بيشتر است

شهردار اهواز :

برای تغيير كالبد شهر باید سال ها كار شود

نماینده مردم شوش :

هدر رفت آب در بخش كشاورزی بسيار زیاد است

نماینده ولی فقیه در خوزستان گفت: در حدود یک 
سال اخیر دولت انقلابی و مردمی فعلی اقدامات 
بسیار خوبی را انجام داده که قابل مقایسه با دولت 

قبلی نیست.
حجت الاسلام والمسلمین سید عبدالنبي موسوي 
اگر  کرد:  اظهار  خبرنگار  روز  همایش  در  فرد 
خداوند  به  باید  باشیم  مردم  قوی ترین  بخواهیم 
متعال توکل کنیم و این توکل یکی از امتیازات 

نظام جمهوری اسلامی ایران است.
نماینده ولی فقیه در خوزستان افزود: یکی از سران 
از شمارش حتی یک  قبل  که  فتنه سال ۱۳۸۸ 
از  و  دانست  انتخابات  پیروز  را  خودش  صندوق 
از  تاخته و  بر مدافعان حرم  داعش بی پروا دفاع، 
اسلامیت سعودی دفاع می کند، یعنی این شخص 

سخت است. وظیفه اول خبرنگاران نقد و نظارت وی عنوان کرد: بیان جایگاه و اهمیت رسانه خیلی با جمهوریت نظام مشکل دارد.

است، نقد با تخریب تفاوت دارد و باید برای این 
و  ضعف  نقاط  گرفتن  نظر  )در  عیارسنجی  کار 
قوت( کرد. نماینده ولی فقیه در خوزستان افزود: 
وقتی انسان عیارسنجی و نکات مثبت و منفی هر 
صحنه ای را بررسی کند، برای ریشه یابی و برطرف 
نقاط ضعف تلاش می کند.حجت الاسلام  شدن 
والمسلمین سید عبدالنبي موسوي فرد بیان کرد: 
باید همه نکات مثبت و منفی را در کنار یکدیگر در 
نظر گرفت؛ بین نقد و انتقاد با تخریب تفاوت هایی 
وجود دارد در تخریب امتیازات و نکات مثبت را 

نمی بینند و نقاط ضعف را بزرگنمایی می کنند.
وی در خصوص عملکرد دولت کنونی گفت: در 
حدود یک سال اخیر دولت انقلابی و مردمی فعلی 
اقدامات بسیار خوبی را انجام داده که قابل مقایسه 

با دولت قبلی نیست.

سخنگوی سپاه گفت: انتظار نظام جمهوری اسلامی از خبرنگاران 
خوزستان بیشتر است و نباید شاهد هم نوایی برخی از خبرنگاران با 

خط عملیاتی دشمن باشیم.
سردار رمضان شریف در همایش روز خبرنگار در اهواز اظهار کرد: 
دشمن در بسیاری از عرصه های هماوردهای نظامی، امنیتی، ایجاد 
ناآرامی ها و حتی تحریم ها ناامید شد ولی هنوز به هجمه رسانه ای 
این  عمومی  برآورد  است؛  امیدوار  عمومی  افکار  به  و شکل دهی 
نکته را به آنها فهمانده که نمی توانند در آن عرصه ها هماوردی با 

نظام جمهوری اسلامی ایران داشته باشند.
دشمنان  افزود:  پاسداران  سپاه  عمومی  روابط  مسئول  و  سخنگو 
بودند،  روبه رو  ایران  اسلامی  جمهوری  نوپای  انقلاب  با  وقتی 
سرمایه سنگینی مثل حزب بعث را هزینه کردند هرچند مشکلاتی 
را برای کشور ایجاد کردند ولی راه به جایی نبردند؛ اگر آن تهاجم 

نبود شاید اقتدار امروز شکل نمی گرفت.
قبلی  هجمه های  نقایص  جبران  دنبال  به  دشمن  داد:  ادامه  وی 
خود در حال حاضر به این هجمه رسانه ای و جهت دهی به افکار 

عمومی خیلی امیدوار است.
سردار شریف تصریح کرد: نکته ای که به وفور در تولیدات رسانه ای 
دشمنان یافت می شود، این است که شرایط فعلی کشور فوق العاده 
تولیدات  اگر  دارد؛  امکان سقوط وجود  بحرانی است و هر لحظه 
همه  کنید،  دنبال  را  آبادان  متروپل  ماجرای  از  دشمن  رسانه ای 
نظام مهندسی کشور را از دوره سازندگی به بعد زیر سوال بردند و 
۴۰ روز افکار عمومی کشور را درگیر این موضوع و آن را به موج 

رسانه ای زنده تبدیل کردند.
بعدی  گزاره  افزود:  سپاه  کل  عمومی  روابط  مسئول  و  سخنگو 
ایجاد ناامیدی بین جوانان و افزایش میل آنها به مهاجرت به دلیل 
نداشتن آینده روشن است؛ برای همین جوانان را به اعتراضات و 

آتش زدن ها تشویق می کنند.
ما هیچ  افزود: کشور  روابط عمومی کل سپاه  و مسئول  سخنگو 
قابل  نیز  کشور  این  توسعه  و  رشد  شاخص های  و  ندارد  مشکلی 

مقایسه با قبل انقلاب و بسیاری از کشورها نیست.
سردار شریف بیان کرد: ۹۸ درصد مردم از نعمت برق و ۹۷ درصد 
از نعمت گاز طبیعی برخوردارند؛ بنابراین چرا باید این داشته های 
به  را  خودش  نداشته های  دشمن  تا  دهیم  جلوه  کوچک  را  خود 

صحنه افکار عمومی بیاورد.
یادآور شد: در عرصه  سخنگو و مسئول روابط عمومی کل سپاه 
میدان نیز حریف سردار سلیمانی نشدند و او را ترور کردند چون 
دشمنان در صحنه های انقلاب شکست خورد و این نشان از قدرت 

جمهوری اسلامی ایران است.
وی تاکید کرد: کشور ایران در اوج قدرت، عزت و پایداری است و 
این چیزی نیست که شعار باشد بلکه واقعیت میدانی قابل ملاحظه 
اسلامی  جمهوری  نقش  بدون  منطقه  در  پرونده ای  هیچ  است؛ 

ایران قابل حل نیست.
سردار شریف افزود: یک پیروزی برای آمریکایی ها در طول مبارزه 
تحمل  را  رنج هایی  هرچند  است  نشده  ثبت  اسلامی  انقلاب  با 
کردیم ولی به فرصت های طلایی تبدیل شده و بر خلاف ناامیدی 

به آینده باید گفت که پایه های نظام در گام اول انقلاب مستحکم 
شده است.

سخنگو و مسئول روابط عمومی کل سپاه ادامه داد: ناامنی برای 
دردانه غرب یعنی در اسرائیل بیداد می کند ولی آنها ایران را دچار 

بحران جلوه می دهد و این حقیقت ندارد.
وی گفت: چرا داشته های خود را سر دست نمی گیری؟ چون یا بلد 
یا در عملیات روانی دشمن وادار به سکوت شدیم؛ ۱۰۰  نیستیم 
سال از کشف نفت در مسجدسلیمان می گذرد ولی ۶ سال است که 
جمهوری اسلامی ایران از واردات بنزین بی نیاز و با همت قرارگاه 

خاتم به یکی از صادرکنندگان بنزین هم تبدیل شد.
سخنگو و مسئول روابط عمومی کل سپاه افزود: دشمنان با طرح 
این سوال که چرا جمهوری اسلامی به خوزستان بی توجه است به 
دنبال فرافکنی هستند؛ دشمنان در حال کار حرفه ای هستند و اگر 

کاربلد بودیم بی شک دشمن اینقدر برُنده ظاهر نمی شد.
خبرنگاران  از  اسلامی  جمهوری  نظام  انتظار  کرد:  تاکید  وی 
خوزستان بیشتر است و نباید شاهد هم نوایی برخی از خبرنگاران 
با خط عملیاتی دشمن باشیم؛ این نگاه که دیگر استان ها مشکلی 
ندارند و معضلات فقط خاص خوزستان است، اصلًا حس خوبی 
نباید تلاش کنیم که فقط خوزستان  نیست. سردار شریف گفت: 
مشکلات دارد و اینکه بعد از دفاع مقدس از سوی نظام به حال 
خود رها شده است؛ بسیاری از مردم سراسر کشور در دوران دفاع 
مقدس به خوزستان آمدند، شهید و جانباز شده و یا از زندان های 

عراق سردر آوردند.

شهردار اهواز با اشاره به برنامه های شهرداری و عملکرد مدیریت 
در  شهر  جراحی های  اجرای  در  گفت:  اخیر،  سال  یک  در  جدید 
حوزه های مختلف، گاهی با موجی از مخالف ها مواجه می شویم که 
بوی بدی که از این مخالفت ها استشمام می شود و ناشی از تعارض 
منافع برخی با این جراحی ها است اما عزم در این زمینه جدی است 

و این مسیر هر روز مستحکم تر خواهد شد.
از زحمات  قدردانی  برای  بهانه ای  روز  این  اظهار کرد:  امینی  رضا 
اقلیمی ، اجتماعی، سیاسی و  خبرنگارانی است که در همه شرایط 
فرهنگی برای مطلع کردن مردم از اخبار صحیح و منصفانه تلاش 

می کنند.
و  اجتماعی  فضای  امروز  افزود:  خبرنگار  رسالت  به  اشاره  با  وی 
سیاسی کشور اقتضا می کند که رسالت خبرنگاری بر اساس جهاد 
تبیین حضرت آقا باشد؛ همیشه جهاد تببین مانع از جابه جایی حق 
از باطل می شود.وی بیان کرد: شهرداری بیش از ۳۰۰ وظیفه دارد و 
هر چه مردم از اقدامات مثبت مدیران شهر بیشتر مطلع باشند، آستانه 

تحمل شان نیز بیشتر تقویت می شود.
امینی با بیان اینکه هر چه اطلاع رسانی بیشتر شود، کیفیت زندگی 
نیز بهتر خواهد شود، عنوان کرد: در راستای جهاد تبییین باید تلاش 

شود با اخباری که منتشر می شود روحیه امید و نشاط افزایش یابد.
شهردار اهواز با اشاره به برنامه های شهرداری و عملکرد مدیریت 
جدید در یک سال اخیر تصریح کرد: عمق مشکلات و نارسایی ها در 

اهواز به گونه ای است که باید سال ها کار شود تا کالبد شهر متفاوت 
شود؛ در این خصوص اقدامات در حوزه منابع انسانی و سرمایه های 
ملی در مسیر قرار گرفته است و آینده روشنی برای اهواز متصور 
زیست  مسائل  نظافت،  روب   و  رفت  حوزه  در  افزود:  وی  هستیم. 
محیطی و زیباسازی شهری برنامه های علمی و بلند مدتی وجود 
دارد که قطعا مشارکت مردم از طریق اطلاع رسانی ها کمک زیادی 

به موفقیت طرح ها می کند.
امینی بیان کرد: یکی از مهم ترین دغدغه ها که از بدیهیات وظایف 
یار  مردم  اگر  و  است  شهر  نظافت  می شود،  محسوب  شهرداری 

شهرداری باشند، وضعیت نظافت شهر مطلوب تر خواهد بود.
وی افزود: گاهی مردم شاهد انباشت زباله در برخی مناطق اهواز 
هستند و این سوال ها در ذهن مردم ایجاد می شود که آیا شهرداری 
حقوق کارگران را پرداخت نمی کند؟ آیا مسائل زیست محیطی برای 
شهرداری مهم نیست یا این مسائل از چشم مدیران پنهان است؟ 
اما  از این مسائل صحیح نیست  این در حالی است که هیچکدام 
تغییرات ساختاری با مقاومت هایی مواجه است که هزینه بر است و 
برخی اوقات هزینه های این تغییرات این رفتارهایی است که توسط 
افرادی طراحی، سازمان دهی و اجرا می شود تا ذهنیت را نسبت به 

برنامه های جدید شهرداری منفی کند.
بسیار  رسانه  نقش  شرایط،  این  در  کرد:  تصریح  اهواز  شهردار 
پررنگ است تا از طریق دریافت اخبار در زمان مناسب و با کیفیت 

به  را  اطلاعات  حقیقت،  به  ممکن  حالت  نزدیک ترین  و  مطلوب 
مردم منتقل کنند.

امینی با اشاره به آسیب شناسی مسائل شهر اهواز افزود: شهرداری 
اهواز طرح هایی در شرف اجرا دارد که برخی از این طرح ها از اوایل 
مهرماه آغاز می شوند. تفکیک زباله از مبداء، زوج و فرد شدن دریافت 
زباله، ساعات رفت و روب و زیباسازی منظر شهر برخی از مواردی 
هستند که به ترتیب در این خصوص برنامه ریزی شده و می شود. 
برخی از اقدمات در این راستا در سال گذشته انجام و اقداماتی برای 
امسال پیش بینی شده است اما همه این اقدامات زمانی می تواند مثمر 
باشد که به موقع و متناسب با ذائقه شهروندان و در خور شأن اهواز 
اجرا شوند.وی تصریح کرد: در اجرای جراحی های شهر در حوزه های 
مختلف، گاهی با موجی از مخالفت ها مواجه می شویم که بوی بدی 
منافع  تعارض  از  ناشی  و  می شود  استشمام  مخالفت ها  این  از  که 
برخی با این جراحی ها است اما عزم در این زمینه جدی است و این 
مسیر هر روز مستحکم تر خواهد شد.شهردار اهواز با اشاره به انسجام 
شورای شهر و تلاش بر تقویت انسجام با بخش های حاکمیتی گفت: 
انسجام اعضای شورای شهر قوت قلبی برای اجرای خوب وظایف 
شهرداری است و اقداماتی که انجام می شود اثر این انسجام است. 
هر چه انسجام با دستگاه های حاکمیتی بیشتر شود موازی کاری کمتر 
نتیجه شهر  بیشتر می شود در  از سرمایه های مختلف  بهره وری  و 

زودتر به توسعه در خور شأن خود خواهد رسید.

گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  کرخه  و  شوش  مردم  نماینده 
از  را  بحث حل مشکل آب شرب شهرستان های شوش و کرخه 
بحران  به  توجه  با  داریم  انتظار  و  کرده ایم  درخواست  نیرو  وزیر 
خشکسالی و تغییر اقلیم و دبی رودخانه کرخه که کیفیت و کمیت 
آب را پایین آورده است از طرح غدیر جدید برای آب شرب مردم 

این دو شهرستان استفاده شود.
کشاورزی  اراضی  تسطیح  طرح  خصوص  در  کعب عمیر  محمد 
موسوم به طرح ۵۵۰ هزار هکتاری مقام معظم رهبری در شوش 
این  و  مناطق شامل طرح  یکسری  اول طرح  فاز  در  اظهار کرد: 
بهره وری  قرار گرفت که آن حاصلخیزی و  اراضی مورد تسطیح 
مطلوب را نداشت. در حالی که این طرح در زمین هایی که از نظر 
بحث مرغوبیت خاک و منابع آبی شرایط خوبی داشتند و در این 
زمینه می توانستند بهره وری خوبی داشته باشند انجام نشده است.

طرح  از  کرخه  و  شوش  شهرستان  دو  سهم  خصوص  در  وی 
شهرستان ها  این  آبه  حق  متاسفانه  افزود:  هکتاری   ۵۵۰ احیای 
شبکه  و  غرب  آب  امور  اداره  متاسفانه  و  نیست  مشخص  هنوز 
بهره برداری آب کرخه و شاوور هیچ اطلاعات دقیقی در این زمینه 
ندارند.کعب عمیر تصریح کرد: از آب کانال پای پل در طرح غدیر 
قدیم در بحث طرح کشاورزی مقام معظم رهبری و هم بحث آب 
شرب شهرستان های آبادان، اهواز و شهرستان های دیگر استفاده 
شده است اما در کنار این کانال و از کیلومتر صفر تا ۳۴ آن حدود ۴ 
هزار هکتار زمین  حاصلخیز داریم که متاسفانه حق آبه این اراضی 
فراموش شده است و این کشاورزان اکنون از سفره های زیرزمینی 
و از طریق چاه های عمیق برای کشاورزی استفاده می کنند و پیرو 

جلسه هایی که با وزیر نیرو داشتیم طرح سوال کردیم که چرا حق 
آبه این اراضی تامین نشد.

نماینده شوش در مجلس شورای اسلامی بیان کرد: رودخانه شاوور 
از چاه های به هم پیوسته از روستای رداده شوش شروع می شود 
پایان می رسد. در فاز اول طرح ۵۵۰ هزار  الهایی به  تا منطقه  و 
هکتاری، ۵ هزار هکتار شبکه گذاری و زهکشی انجام شده است 
تلفات  اینکه  به  توجه  با  است.  هکتار  ۱۰هزار  شامل  دوم  فاز  اما 
آبی و هدر رفتن منابع آبی در رودخانه  شاوور خیلی زیاد است ما 

می خواستیم حق آبه این فاز تامین شود.
وی افزود: با توجه به اینکه دشت شاوور از لحاظ تولید محصولات 
راهبردی کشاورزی مثل گندم و کلزا رتبه اول کشور را دارد، باید 
۱۱۱ میلیون متر مکعب آب دیگر به ما تخصیص بدهند تا بتوانیم 
هزار هکتاری دشت  دوم طرح ۵۵۰  فاز  در  دیگر  هکتار  ۱۰هزار 

شاوور اضافه کنیم.
کعب عمیر بیان کرد: به هر حال ما در استان مخصوصا در حوزه 
بروز یکسری  این موضوع موجب  آبی داریم که  کشاورزی تنش 
تنش های اجتماعی بین مردم شهرستان های شوش و کرخه شده 
است اما وقتی انهار سنتی تبدیل به کانال و شبکه مدرن شوند، 
باعث  آبیاری  بحث  در  که  است  کنترل  قابل  مدرن  شبکه  قطعا 
رعایت نوبت دهی و زمان بندی بهتر می شود و هدر رفتن آب در 

این زمینه نیز به حداقل خواهد رسید.
وی افزود: متاسفانه در زمینه کشاورزی هدر رفتن آب بسیار زیاد 
است که باید با استفاده از یک روش مدیریت منابع آبی صحیح 
این مشکل برطرف شود اما در بحث خشکسالی اینکه انهار سنتی 

به کانال ها و شبکه مدرن تبدیل شوند مساله  بسیار حایز اهمیتی 
از نظر تناژ  با تسطیح زمین ها نیز بحث بهره وری استان  است و 
بالاتر خواهد رفت.کعب عمیر در خصوص آب شهرستان  کرخه که 
از طرح غدیر تامین می شود، بیان کرد: در این راستا شهرستان های 
بخش مرکزی کرخه، فتح المبین و بخش مرکزی شوش شامل 
تقریبا  المبین  فتح  منطقه  در  کار  آبرسانی غدیر هستند که  طرح 
با وزیر داشتیم  تمام شده است.وی اظهار کرد: پیرو جلساتی که 
شرب  آب  مشکل  حل  بحث  کردیم  مطرح  که  مواردی  از  یکی 
شهرستان های شوش و کرخه است و با توجه به بحران خشکسالی 
و تغییر اقلیم و دبی رودخانه کرخه که کیفیت و کمیت آب را پایین 
آورده است درخواست شد که از طرح غدیر جدید که از محل شبکه 
دز در حال انجام است و پیشرفت فیزیکی خوبی دارد و با توجه به 
اینکه این طرح از اراضی کشاورزی مردم منطقه نیز عبور می کند 

مردم شوش و کرخه از آن بهره مند شوند.
کعب عمیر در خصوص طرح احیای ۵۵۰ هزار هکتاری در شهر 
منطقه  هکتاری   ۴۰۰ و  ۲هزار  بحث  کرد:  تصریح  عبدالخان 
عبدالخان از قبل به میزان ۱۶۳۴ لیتر بر ثانیه حق آبه داشت اما 
چون حق آبه آن موقت بود و تمام شده است، ما درخواست کردیم 
مشمول  نیز  منطقه  این  تا  تامین شود  نیز  این شهر  آبه  که حق 
مثل  آبیاری  نوین  سامانه های  از  و  شود  کشاورزی  احیای  طرح 
سامانه تحت فشار استفاده کنند که این امر در بحث اشتغال زایی 
بسیار حایز اهمیت است و اگر در هر هکتار از ۲ هزار و ۴۰۰ هکتار 
اراضی این شهر ۲ نفر کار کنند، حدود ۴هزار و ۸۰۰ نفر مشغول 

به کار می شوند.


